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Снимка Светослав СТЕФАНОВ

На поредната порция унищожителна критика подложиха съветниците от БСП управлението на кмета Даниел Панов

НА НАРОЧНА ПРЕСКОНФЕРЕНЦИЯ ВЧЕРА СОЦИАЛИСТИТЕ ЗАЯВИХА, ЧЕ НЯМА НИТО ЕДИН ОБЩИНСКИ ПРОЕКТ, ПО
КОЙТО ДА НЯМА ПРОБЛЕМИ.
„На пиар го докарват, пиарът е добър, но това не е добре за търновци“, бяха категорични социалистите.
Те алармираха, че изграденият още миналата есен приют за бездомни кучета, за който са похарчени над 100 000 лв., не изпълнява
предназначението си. Строителите си били свършили работата перфектно, изградени били клетки и други съоръжения, обаче сградата
всъщност няма… електричество и вода.
„Това е пълна пародия и безотговорност към хората, защото кучетата се разкарват между краката ни. Гласувах против наредбата, в която
е записано да се готви топла храна, да има съответна температура и едва ли не да се мери кръвното на кучетата, обаче сега трябва
допълнително да се набиват стълбове за електричество, което ще оскъпи допълнително обекта“, възмути се Стоян Витанов. 
Червените коментираха и изпълнението на настилката на стадион „Ивайло” във Велико Търново. Те разказаха как възмутени фенове на
„Левски“, дошли да честват годишнината от смъртта на Гунди, алармирали, че положеният асфалт… всъщност се маха.
„КОЙ ИЗПЪЛНЯВА ТОЗИ РЕМОНТ, ЗА ЧИЯ СМЕТКА, ЗАЩО Е НЕКАЧЕСТВЕН. Това е количество асфалт, който нито едно населено
място не е получило през мандата“, заявиха БСП общинарите. И допълниха, че имали сигнали от граждани за проблеми по проекта за
трите социални къщички за над 2 млн. лв. Според сигналите вратите на жилищата са широки 70 см, само че инвалидните колички са по
80 см, има и специална наредба за хора с увреждания, според която вратите трябва да са поне метър и десет сантиметра. 
„Къде е контролът, къде е независимият надзор? Имаме и сигнали, че в тези къщички също няма подадена партида за ток“, заявиха Петко
Тюфекчиев и Стоян Витанов. 
На сесията утре червените са отправили и две официални питания към кмета на Велико Търново Даниел Панов. Първото касае
неразплетените разходи на общината към фирма „Титан“, която до месец март тази година чистеше старата столица, но концесията с нея
бе прекратена предсрочно, а дружеството е имало да получава от кметството 400 000 лв. към ноември 2014 г.
„Колко пари дължи общината на фирмата, въпреки че гражданите си плащат такса смет, и колко пари фирмата дължи на работниците си
за заплати и отпуски, отказвайки да им ги изплати с мотив, че общината още не се е разплатила с „Титан“, искат да знаят червените
съветници. Те настояват да разберат и кой чисти в момента общината и какви са параметрите на тази обществена поръча.
Другото питане касае парите, които финансовото министерство отпусна за ремонт на търновските улици. Според съветниците от БСП не
ясно дали тази сума е 2, 4 или 5 млн. лв. 
„С какъв административен акт са определени обектите за ремонт, по какви критерии и какво съотношение общински център – населени
места са разпределени тези пари, с какви процедури за определени изпълнителите, има ли подизпълнители, какъв е гаранционният срок,
съгласувани ли са строителните дейности в енергото, ВиК, и т.н., какви са сроковете за завършване на всеки един обект поотделно“, пита
групата на БСП. 
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„Съветвам гн Панов и подчинените му да не се изкушават да излъжат. Ще дам един жокер на кмета – през септември „Овъргаз“ ще
правят ли отклонение на улиците „Твер“ и „Серес“, или е поважно да си направим пиара, пък после пак да копаем и да става каквото
ще“, заяви Стоян Витанов. 
ТОЙ НАПРАВИ И ДЕМОНСТРАЦИОНЕН ЕКСПЕРИМЕНТ ЗА ЗДРАВИНАТА НА ПОЛОЖЕНИТЕ ПАВЕТА В ПАРК „МАРНО
ПОЛЕ”, като сравни здравината им с тези, които в момента се полагат по тротоарите на бул. „България“. Витанов заяви, че си залага
мустака за здравината на паветата, и... заля с вода двата вида. Оказа се, че паветата, положени в парка, веднага попиват течността, докато
другите я задържат.
„Какво ще стане при сняг и минус десет градуса температури, е ясно. Ще се нагънат като юфка, както стана на Царевец. С този
експеримент даваме бонус на кмета да нареди на юнаците си да сменят паветата, докато не е късно“, предупреди Витанов. Той отново
попита дали общината е глобена от 4 млн. лв. или друга сума по водния проект и дали, ако това е така, местната администрация ще жали
глобата…
„Няма как да не се разминем с Ашиков и този път. Прави каквото си иска, защото делегацията, която заминава след ден в Твер, не е
гласувана от Общинския съвет, както е по правилник. С какви пари в нея е включен пиарът на партия ГЕРБ Габриела Игнатова. Кой
плаща самолетните й билети и как тази командировка ще бъде отчетена от председателя Ашиков, при положение че не е одобрена от
местния парламент“, попита още Стоян Витанов.
В заключение той допълни, че оценява работата на колегите си от БСП като добра, а дейността на кмета Панов като отлична, но по
отношение на пиара…
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